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PROTOKÓŁ 

VI posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin odbytego w dniu 02.09.2019 r. 
 w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Sławinkowskiej 50. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie o godz. 18.20. 

Powitała obecnych członków Rady i stwierdziła na podstawie listy obecności,         

że w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Rady, co stanowi wymagane quorum 

(Lista obecności – zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad  

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - 11 głosami. 

 

3. Przyjęcie protokołu z V Posiedzenia Rady 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do treści projektu protokołu z 

ostatniego posiedzenia Rady. Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie projekt protokołu. Protokół z V posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin 

został przyjęty 9 głosami, 2 osoby wstrzymały się od głosowania. 

 

4. Informacje o działalności Rady między posiedzeniami. 

Przedstawił Przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

1) Otrzymana korespondencja 

a) pismo z ZDiM o negatywnym zaopiniowaniu propozycji RD Sławin 

zwiększenia średnic kanalizacji deszczowej w rejonie pętli autobusowej przy 

ul. Zbożowej w celu zabezpieczenia możliwości odwodnienia ulic: Zbożowej, 

Sławinkowskiej, Mieczykowej i A. Zelwerowicza. Rozumiejąc ograniczenia co 

do wprowadzenia zmiany na tym etapie projektowania dokumentacji 

przebudowy pętli trudno się zgodzić z argumentacją odwodnienia tego rejonu 

do ul. Poligonowej, bo to nie jest zgodne z ukształtowaniem terenu i zamyka 

możliwości inwestycji na tym obszarze przez kilka najbliższych lat. 

b) pismo z Wydziału Ochrony Środowiska UM Lublin informujące o 

zakończeniu przez Interbud usuwania ziemi zeskładowanych w suchej 

dolinie, w sprawie których składowania RD interweniowała pisemnie. 

Informacja o usunięciu ziemi potwierdziła się podczas wizji lokalnej w terenie 

Przewodniczącej Rady i przewodniczącego Zarządu. Wyegzekwowanie 

usunięcia tej ziemi i udrożnienie doliny należy uznać za duży sukces Rady. 

c) wniosek mieszkańca o zmiany w organizacji ruchu na ul. Jemiołowej. 

Odpowiedziano mailowo. Temat zostanie omówiony w pkt. 5 posiedzenia. 

d) pismo z informacją o powołaniu przez Prezydenta Miasta Lublin Rady 

Seniorów Miasta Lublin oraz z prośbą o zorganizowanie spotkania          

przedstawicieli Rady Seniorów i Rady Dzielnicy Slawin dotyczącego 

integracji społecznej seniorów w dzielnicy. Uzgodniono, że koleżanka           

B. Krzowska uzgodni termin spotkania. 
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e) do wiadomości RD kopia pisma mieszkańców ul. Wodnej do MPWIK         

z prośbą o wykonanie sieci wod-kan na ul. Wodnej i ul. Mgielnej. 

Przewodniczący Zarządu zasięgał informacji o możliwości realizacji tego 

zadania przez MPWiK. 

f) korespondencja mailowo-smsowa mieszkańca ul. Zdrojowej. Zagadnienie 

zostanie omówione w 9 punkcie posiedzenia. 

2) Najwięcej czasu w tym okresie zajęły działania związane z przygotowaniem       

i uzgadnianiem zadań z rezerwy celowej. Zostanie to omówione w 8 punkcie            

posiedzenia. 

3) Zajmowano się też remontami i inwestycjami zgłoszonymi i monitorowanymi 

przez Radę. Stan realizacji tych zadań i działania Rady zostaną omówione              

w 8 punkcie posiedzenia. 

4) Interwencja w straży miejskiej  – sprawa pochylonego pękniętego drzewa     

nad ul. Wodną oraz parkowania pojazdów na łuku ul. Bartniczej. Zostanie to 

omówione w 5 punkcie posiedzenia. 

5) aktualizacja informacji na stronie internetowej dzielnicy – m.in. o możliwości 

składania propozycji wykorzystania rezerwy celowej w roku 2020. 

 5. Sprawy bezpieczeństwa i porządku na terenie dzielnicy (w tym maile i  

       pisma w sprawie organizacji ruchu drogowego). 

Uczestniczący w posiedzeniu mieszkaniec dzielnicy poprosił o interwencję Rady    

w sprawie nieporządku przy na schodach pomiędzy ul. Zbożową i Kwiatów Polnych 

(obok pętli autobusowej) i poinformował, że wiele razy zgłaszał to Straży Miejskiej. 

Obecny na posiedzeniu dzielnicowy straży miejskiej S. Stadnicki też wielokrotnie 

interweniował w tej sprawie. Poinformował, że ulice obok pętli nie są objęte tzw. 

ciągłym sprzątaniem. 

D. Wójcik nieporządek na ulicy fotografuje i zdjęcia przesyła do portalu: Naprawmy 

To. S. Stadnicki potwierdził, że informacje z tego portalu są przekazywane do 

Straży Miejskiej w celu interwencji. 

Mieszkanka Sławina zgłosiła sezonowe wypalanie traw i innych odpadów na 

terenach ogródków działkowych przy ul. Sławinkowskiej, Zbożowej i Al. 

Warszawskiej oraz poprosiła przedstawiciela Straży Miejskiej o interwencję. 

Inna mieszkanka dzielnicy Sławin zgłosiła problem związany z pojemnikami na 

odpady przy ul. Kwiatów Polnych nr 13 i 15, które nie są ustawione przy posesjach, 

ale po przeciwnej stronie ulicy na terenie pasa drogowego. 

M. Pietrzela zgłosiła problem związany z zagrożeniami przez ludzi poruszających 

się na hulajnogach o napędzie elektrycznym oraz poruszanie pieszych po 

ścieżkach przeznaczonych dla osób jeżdżących na rowerach. 

Poinformowała też, że została oczyszczona rzeka Czechówka od Skansenu do 

zachodniej granicy miasta. 

G. Orłowski omówił jakie działania zostały podjęte przez ich Wspólnotę w sprawie 

organizacji ruchu na ul. Relaksowej i spytał się o działania miasta w tej sprawie.  

Obecna na posiedzeniu radna miasta J. Mach poinformowała, że zorganizuje 

spotkanie z władzami miasta, ZDiM oraz Wydziału Zarządzania Ruchem 

Drogowym i Mobilnością w sprawach organizacji ruchu na dzielnicy.  
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Omówiono problem zastawiania pojazdami chodnika na zakręcie ul. Bartniczej. 

Omówiono propozycję mieszkańca uruchomienia sygnalizacji świetlnej na  

wyjeździe z ul. Zielone Wzgórza na ul. Poligonową. 

Zgłoszono potrzebę podcięcia zieleni przy pętli autobusowej przy ul. Zbożowej. 

 

6. Budżet obywatelski na rok 2020 - rekomendacje i informacje dla  

mieszkańców dzielnicy. 

Przedstawił Przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

Głosowanie od 23 września do 10 października 2019 r. Każdy mieszkaniec Lublina, 

niezależnie od wieku (głos dziecka zatwierdza opiekun), może zagłosować na     

2 projekty dzielnicowe i na 2 projekty ogólnomiejskie.  

Dzielnicowe (inwestycyjne, wartość poszczególnego projektu do 300 tys. zł) służą 

mieszkańcom dzielnicy. W tym roku projekty dzielnicowe zgłoszone w danej 

dzielnicy konkurują ze sobą w ramach dzielnicy. Do realizacji w danej dzielnicy 

zostaną zakwalifikowane projekty o łącznej wartości do 300 tys. zł. W ramach     

2 głosów na projekty dzielnicowe można i często warto zagłosować na projekty    

z różnych dzielnic np. na 1 nie ze swojej dzielnicy. 

Ogólnomiejskie  dotyczą potrzeb mieszkańców więcej niż jednej dzielnicy    

(mogą być o wartości do 1,2 mln zł, mogą być też nie inwestycyjne). Projekty te 

konkurują w ramach miasta. 

Informacje, głosowanie na www.obywatelski.lublin.eu. Można też głosować w 

formie papierowej, ale tylko osobiście po okazaniu dokumentu: w godzinach 

otwarcia w Biurach Obsługi Mieszkańców UM Lublin i w bibliotekach miejskich, w 

tym w Bibliotece przy ul. Relaksowej 25 na osiedlu Botanik. 

Projekty dzielnicowe Sławin: 

 D-38 Zielony skwer, mini-park z ławkami i alejkami umożliwiającymi jazdę 

na wrotkach/rolkach, pomiędzy pętlą autobusową na ul. Zbożowej a ul. 

Skowronkową. Wartość 300 tys. zł 

 D-70 Oświetlenie ulicy Fiołkowej. Wartość 36 tys. zł 

 D-100 Bezpieczny chodnik na ul. Sławinkowskiej w pobliżu Ogrodu 

Botanicznego - etap I. Wartość 300 tys. zł 

R. Osiak wyraził obawę, że projekt D-38, który jest ciekawym i dobrze 

przygotowanym projektem, w przyszłym roku może nie mieć możliwości realizacji  

z uwagi na przebudowę w ramach projektu unijnego sąsiadującej pętli autobusowej 

oraz z uwagi na przyjętą przez autora niską wycenę robót budowlanych (projekt 

może nie przejść procedury przetargowej lub być ograniczony). 

Ponadto poinformował, że w projektach dzielnicowych na Czechowie Południowym 

ujęty jest istotny dla Sławina projekt D101 Ścieżka rowerowa przy ul. Północnej - 

bezpieczniej na Czechów/ Botanik/ Skansen/ Szerokie i do Śródmieścia. 

Wartość 300 tys. z 

 D. Wójcik zabrała głos w sprawie projektu ogólnomiejskiego              

O-6 dotyczącego zagospodarowania doliny Czechówki od Ogrodu Botanicznego 

http://www.obywatelski.lublin.eu/
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do Al. Ducha. Należy głosować na ten projekt, ponieważ dotyczy naszej dzielnicy. 

Przypomniano też o projekcie kulturalnym O-13. 

R. Osiak poinformował, że informacja o głosowaniu i projektach zostanie 

umieszczona na stronie internetowej Rady Dzielnicy. 

 7. Realizacja zadań z rezerwy celowej dzielnicy na rok 2019 oraz zadań z  

budżetów obywatelskich z lat ubiegłych. 

R. Osiak poinformował, że remont chodników przy ul. Tulipanowej i Sempołowskiej 

nie będzie realizowany w tym roku (negatywna odpowiedź ZDiM) i środki z rezerwy 

celowej mogą przepaść dla dzielnicy.  Uzgodniono, że przeznaczone środki 

zostaną przesunięte na wymianę nawierzchni ul. H. Modrzejewskiej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie akceptację dla przesunięcie środków na 

to zadanie. Propozycja została przyjęta jednogłośnie - 12 głosami. 

 

 8. Remonty i inwestycje zgłoszone lub monitorowane przez Radę: 

remont schodów przy ul. Relaksowej, dostawa i montaż koszy na psie  

odchody na terenie dzielnicy, budowa ulic Kaskadowej, Sławinek, 

Rozmarynowej, Chabrowej, Skowronkowej, budowa parku przy ul. Zbożowej. 

- schody przy ul. Relaksowej - zostały wyremontowane; 

- kosze na psie odchody - w trakcie umieszczania w wyznaczonych miejscach; 

- ulica Kaskadowa – zrealizowana; 

- ul. Sławinek – kończą się uzgodnienia i przygotowania dokumentacji projektowej; 

- ul. Rozmarynowa i ul. Chabrowa –zrealizowana; 

- ul. Skowronkowa – trwają prace projektowe; 

- budowa parku przy ul. Zbożowej – brak informacji 

 

 9. Interwencje mieszkańców w sprawie planowanych i realizowanych  

inwestycji (w ramach tzw. Lex Deweloper i przy ul. Zdrojowej). 

W dniu 03.09.2019 r. ma być ogłoszony wyrok w sprawie budowy 2 budynków 

wielorodzinnych przy ul. Relaksowej. 

Przewodnicząca Rady i Przewodniczący Zarządu zapoznali Radę z 

korespondencją otrzymywaną od mieszkańca ul. Zdrojowej dotyczącą budowy na 

tej ulicy. Mieszkaniec sugeruje nielegalność realizacji tej inwestycji i jej nie 

zgodność z MPZP. Przewodniczący Zarządu poprosił o wyłączenie jego z dyskusji 

nad tą sprawą z uwagi na sugestię mieszkańca, by tak nastąpiło (z uwagi na pracę 

przewodniczącego w firmie komunalnej zapewniającej dostawę wody i odbiór 

ścieków, która może uzyskać korzyści z powodu tej budowy). Radni nie zgodzili się 

z tą argumentacją. Radni po długiej dyskusji uznali, że Rada Dzielnicy nie jest 

organem, który powinien zajmować się w pierwszej kolejności sprawą prywatnej 

budowy, gdy do tego są powołane inne instytucje. 

 

 10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

G. Orłowski zaproponował aby wprowadzić ograniczenia czasowe na dyskusje 

prowadzone przez radnych Dzielnicy i zapytał co się dzieje w sprawie boiska przy 

ul. Altanowej i Parku Linowego. Poinformował, że jego Wspólnota wysłała pismo do 
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Prezydenta w tej sprawie, ale na razie nie otrzymali odpowiedzi. D. Starczewski 

zaproponował aby napisać pismo w tej sprawie. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała aby zaprosić na posiedzenie Rady dzielnicy 

p. wiceprezydent B. Stepaniuk oraz Dyrektora Wydziału Kultury M. Karapudę     

w sprawie prowadzenia działalności kulturalnej w dzielnicy z budżetu miasta.  

D. Starczewski zaproponował, że może zorganizować turniej szachowy.  

D. Wójcik zawnioskowała, aby utworzyć Komisję kulturalno – sportową, która 

opracuje harmonogram wraz z propozycjami działań kulturalno – sportowych       

w dzielnicy. 

Radna J. Mach poinformowała, że 6.10.2019 r. (w niedzielę) o godz. 16.00 w ZS 

przy ul. Sławinkowskiej 50 odbędzie się koncert Piotra Selima: Sławin świętuje 

Unię Lubelską. 

 

 11. Zakończenie posiedzenia.  

   VI posiedzenie Rady Dzielnicy Sławin zakończono o godz. 20.35. 

 

 

Protokółowała:  Monika Tarkowska – sekretarz Rady 
                      (-) 

 

Załączniki: 
 
1. Zał. 1 - Lista obecności na VI posiedzeniu RD Sławin w dniu 2.09.2019 r. 

2. Zał. 2 - Porządek obrad VI posiedzenia RD Sławin w dniu 2.09.2019 r. 

3. Zał. 3 - Lista gości na VI posiedzeniu RD Sławin w dniu 2.09.2019 r. 

 

 

Protokół zatwierdzony na posiedzeniu Rady w dniu 7.10. 2019 r. 

 

Przewodnicząca Rady  
        Dzielnicy Sławin 

         (-)  
 Małgorzata Pietrzela 

 


